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Protokół Nr III/XXVIII/09 

 z sesji Rady Powiatu Wejherowskiego 

 z dnia 27 marca 2009r. 

 

 

Ad.1. 

 Przewodniczący Rady pan Wiesław Szczygieł na podstawie listy obecności 

(załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia i dokonał otwarcia obrad o godz. 

10.00. Następnie powitał przybyłych gości (załącznik nr 2).  

 W dalszej kolejności Przewodniczący zapytał o uwagi do porządku obrad. Pan 

Grzegorz Gaszta w imieniu Zarządu Powiatu wniósł o wprowadzenie w pkt 13 porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu określającego zasady 

wynagradzania nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Powiat Wejherowski – druk 

nr 258/09. 
Radni nie zgłosili uwag i jednogłośnie przyjęli poniższy porządek obrad: 
 

1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 

- otwarcie sesji, 

- stwierdzenie prawomocności obrad, 

- przedstawienie porządku obrad, 

- przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 

4. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2009r. 

- druk nr– 257/09A - projekt przedkłada Zarząd Powiatu. 

5. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Wejherowie i informacji o stanie 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu - druk nr 252/09 - projekt 

przedkłada Przewodniczący Rady Powiatu. 

6. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia informacji Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Wejherowie o stanie bezpieczeństwa 

ochrony przeciwpożarowej oraz o zagrożeniach pożarowych powiatu - druk nr 253/09 

- projekt przedkłada Przewodniczący Rady Powiatu. 

7. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia informacji Państwowego 

Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Wejherowie o stanie bezpieczeństwa 

sanitarnego w powiecie - druk nr 254/09 - projekt przedkłada Przewodniczący Rady 

Powiatu. 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku przy Staroście  

za rok 2008 – sprawozdanie pan Kazimierz Grubba Naczelnik Wydziału 

Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego. 

9. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wejherowie za rok 2008 - 

druk nr 255/09 - projekt przedkłada Przewodniczący Rady Powiatu. 

10.  Sprawozdania z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów w 2008 roku. 

11. Informacja na temat funkcjonowania Powiatowego Urzędu Pracy w Wejherowie  

w świetle przepisów ustawy o promocji zatrudnienia. 

12. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany Statutu Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Wejherowie– druk nr 256/09 – projekt przedkłada 

Zarząd Powiatu. 
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13. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia regulaminu określającego 

zasady wynagradzania nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Powiat 

Wejherowski – druk nr 258/09– projekt przedkłada Zarząd Powiatu – projekt 

przedstawia pan Grzegorz Gaszta Wicestarosta. 

14. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia dotacji  

na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków – druk nr 248/09 – projekt przedkłada Zarząd 

Powiatu. 
15. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków – druk nr 249/09 – projekt przedkłada Zarząd Powiatu.  

16. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia dotacji  

na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków – druk nr 250/09 – projekt przedkłada Zarząd 

Powiatu.  

17. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia dotacji  

na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków – druk nr 251/09 – projekt przedkłada Zarząd 

Powiatu.  

18. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany składu Komisji 

Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – druk nr 245/09 – projekt przedkłada 

Przewodniczący Rady . 

19. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego – druk nr 246/09 – projekt przedkłada 

Przewodniczący Rady. 

20. Przedstawienie sprawozdań z działalności w 2008 r. komisji stałych Rady oraz ich 

planów pracy na rok 2009. 

21. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 

22. Interpelacje i zapytania radnych.  

23. Wnioski i oświadczenia radnych. 

24. Zamknięcie sesji.  

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu z XXVII 

Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego III kadencji z dnia 6 marca 2009 roku. Uwag nie 

zgłoszono. W przeprowadzonym głosowaniu protokół przyjęto jednogłośnie.  

 

Ad.2. 

 Przewodniczący Rady Powiatu przypomniał obecnym o konieczności złożenia 

oświadczeń majątkowych. 

 

Ad.3. 
Wicestarosta poinformował, że: 

 W dniu 6.03.br. projekt opracowany przez Wydział Edukacji został formalnie 

zakwalifikowany. Teraz będzie przeprowadzona ocena merytoryczna. Lobujemy 

powyższy projekt i mamy nadzieję, że merytoryczna ocena będzie również 

pozytywna; 

 We wtorek zostanie złożony projekt w ramach nadkontraktacji na stypendia  

dla uczniów. Stypendium jakie może otrzymać uczeń to kwota 1.740,-zł; 

 We wtorek odbyło się spotkanie z Pomorskim Kuratorem Oświaty dotyczące 

reformy dotyczącej obniżeniu wieku roku szkolnego dla sześciolatków. W powiecie 
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znajduje się 2300 6-latków.Rodzice mogą zgłaszać dzieci do objęcia ich edukacją 

szkolną. 

 6.03.br. otrzymaliśmy informację, że całość dokumentacji na drogę Szemud-

Karczemki zakwalifikowano pozytywnie. Otrzymamy środki z nadkontaraktacji. 

 Odbyły się dwa spotkania w sprawie budowy dróg Drogowców i Leśnej, 

Cegielnianej w Redzie i Rumi. W pierwszym spotkaniu uczestniczyły władze Redy  

i Rumi. Uzgodniono zasięg przetargu. Drugie spotkanie odbyło się w Urzędzie 

Marszałkowskim z udziałem PKP. PKP ustosunkowało się negatywnie w sprawie 

finansowania przez nich przedsięwzięcia.  

 Dom Pomocy Społecznej w Strzebielinku uzyskał standaryzację na czas 

nieokreślony. 

 Zakończył się I etap remontu siedziby PCPR w Wejherowie. 

 

Ad.4. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu 

powiatu na 2008 rok – druk nr 257/09A przedstawił pan Grzegorz Gaszta Wicestarosta. 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został przyjęty pozytywnie przez 

Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.5. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia sprawozdania 

z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Wejherowie i informacji o stanie 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu - druk nr 252/09. 

Sprawozdanie przedstawił pan Mariusz Mocek Komendant Powiatowej Policji  

w Wejherowie. Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został przyjęty 

pozytywnie przez Komisję Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.6. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia informacji 

Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Wejherowie o stanie 

bezpieczeństwa ochrony przeciwpożarowej oraz o zagrożeniach pożarowych powiatu - 

druk nr 253/09.  

Informację przedstawił pan Andrzej Papke Komendant Powiatowy Państwowej Straży 

Pożarnej w Wejherowie. 

 Radny Piotr Pelcer zapytał, czy w związku z zakupem dużego samochodu na  

ul. Kochanowskiego można już przeprowadzać akcję gaśniczą. Komendant odpowiedział, 

że dzięki nowemu samochodowi można sięgnąć do najwyższego piętra, problem polega  

na dojeździe do tego budynku. 

 Przewodniczący Rady powiedział, że oglądał manewry straży w szpitalu. 

Rzeczywiście przed szpitalem również brak miejsca do rozstawienia sprzętu. 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został przyjęty pozytywnie przez 

Komisję Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad.7. 

 Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia informacji 

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Wejherowie o stanie bezpieczeństwa 

sanitarnego w powiecie - druk nr 254/09.  

Informację przedstawiła pani Wanda Kotecka Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny 

w Wejherowie. 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został przyjęty pozytywnie przez 

Komisję Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 

 Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

 

Przewodniczący Rady na wniosek Zarządu Powiatu wniósł o zmianę kolejności 

przedstawianych uchwał t.j. przeniesienie uchwał z poz. 14-17 na poz. 8-12.  

 Jednogłośnie przyjęto zmiany w porządku obrad. 

 

 

Ad.8. 

Uchwałę Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia dotacji  

na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków – druk nr 248/09 przedstawił pan Tomasz Fopke 

Naczelnik Wydziału Kultury i Spraw Społecznych.  

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został przyjęty pozytywnie przez 

Komisję Kultury, Sportu i Promocji Powiatu. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.9. 

Uchwałę Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia dotacji  

na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków – druk nr 249/09 przedstawił pan Tomasz Fopke 

Naczelnik Wydziału Kultury i Spraw Społecznych.  

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został przyjęty pozytywnie przez 

Komisję Kultury, Sportu i Promocji Powiatu. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.10. 

Uchwałę Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia dotacji  

na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków – druk nr 250/09 przedstawił pan Tomasz Fopke 

Naczelnik Wydziału Kultury i Spraw Społecznych.  

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został przyjęty pozytywnie przez 

Komisję Kultury, Sportu i Promocji Powiatu. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.11. 

Uchwałę Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia dotacji  

na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków – druk nr 251/09 przedstawił pan Tomasz Fopke 

Naczelnik Wydziału Kultury i Spraw Społecznych.  
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Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został przyjęty pozytywnie przez 

Komisję Kultury, Sportu i Promocji Powiatu. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.12. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku przy Staroście  

za rok 2008 przedstawił pan Kazimierz Grubba Naczelnik Wydziału Bezpieczeństwa  

i Zarządzania Kryzysowego. 

 Przewodniczący poinformował, że ze sprawozdaniem zapoznała się Komisja 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 

 

Ad.13. 

Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wejherowie za rok 2008 - druk 

nr 255/09. Sprawozdanie przedstawiła pani Iwona Romanowska Dyrektor PCPR  

w Wejherowie.  

 Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został przyjęty pozytywnie przez 

Komisję Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.14.  
Sprawozdania z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów w 2008 roku –  

przedstawiła pani Anna Dyakowska Powiatowy Rzecznik Konsumentów. 

 Radny Roman Knop zapytał o najtrudniejszy przypadek w pracy Rzecznika. Pani  

A. Dyakowska odpowiedziała, że trudnym przypadkiem jest udowodnienie oszustwa 

dewelopera , który miał zamontować drzwi antywłamaniowe i odpowiednie bramy. W tej 

chwili czeka na wyjaśnienia Instytutu Mechaniki Precyzyjnej. Poinformowała, że ma w tej 

chwili 22 sprawy w toku. 

 Radny Jerzy Conradi zapytał o największy sukces. Pani Dyakowska powiedziała,  

że trudno określić. Chyba to , że konsumenci uczą się i nie wracają w tej samej sprawie. 

 

Ad.15. 

Informację na temat funkcjonowania Powiatowego Urzędu Pracy w Wejherowie  

w świetle przepisów ustawy o promocji zatrudnienia przedstawił pan Leonid Lech 

Dyrektor PUP w Wejherowie. 

Ponadto dodał, że na koniec lutego 2009r. nastąpił wzrost bezrobocia do 10,3%  

i zaznaczył się znaczny spadek ofert pracy. Stoczniowcy będą mogli zarejestrować się  

po pół roku, jednak są naciski aby zajął się nimi PUP.  

 Przewodniczący poinformował, że z informacją zapoznała się Komisja GGoossppooddaarrkkii,,  

RRoollnniiccttwwaa  ii  OOcchhrroonnyy  ŚŚrrooddoowwiisskkaa.. 

 

Ad.16. 

Uchwałę Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany Statutu Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Wejherowie– druk nr 256/09 przedstawiła pani Iwona 

Romanowska Dyrektor PCPR w Wejherowie. Po czym zgłosiła autopoprawkę w § 1 

zamiast 14 winno być 4. 

 Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został przyjęty pozytywnie przez 

Komisję Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad.17. 

Uchwałę Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia regulaminu 

określającego zasady wynagradzania nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Powiat 

Wejherowski – druk nr 258/09 przedstawił pan Grzegorz Gaszta Wicestarosta. 

 Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został przyjęty pozytywnie przez 

Komisję Edukacji. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

 

Ad.18. 

Uchwałę Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany składu Komisji 

Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – druk nr 245/09 – projekt przedstawił 

Przewodniczący Rady. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.19. 

Uchwałę Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego – druk nr 246/09 – projekt przedstawił 

Przewodniczący Rady. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.20. 

Przewodniczący poinformował, że wszyscy otrzymali na piśmie sprawozdania  

z działalności w 2008 r. komisji stałych Rady oraz ich planów pracy na rok 2009. 

 

Ad.21. 

Radna Anna Dąbrowicz zapytała, jaki był efekt spotkania z Dyrektorem Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie czasowej organizacji ruchu podczas 

przebudowy ul. Zamostnej w Bolszewie. Pan Marek Panek Sekretarz Powiatu  

odpowiedział, że spotkanie dotyczyło wyrażenia zgody na tymczasową sygnalizację 

świetlną w Gościecinie ul. Szeroka. Mamy zgodę i sygnalizacja świetna będzie 

zainstalowana. 

 

Ad.22. 

Radny Roman Knop złożył interpelację dot. prośby Burmistrz Miasta Rumi  

w sprawie zwiększenia środków finansowych na ulice powiatowe znajdujące się w Rumi. 

Radny wniósł o zwiększenie środków na remont ulic powiatowych Rumi, Redy  

i Wejherowa. (interpelacja stanowi zał. nr 4 do niniejszego protokołu). 

Radny Mirosław Odyniecki złożył zapytanie - co Zarząd Powiatu zamierza zrobić  

w sprawie wyroku NSA z dnia 22.02.09 r. dotyczącej sprawy wniesionej przez pana 

Bogusława Brezę, w którym NSA stwierdził naruszenie prawa. 

Pan Grzegorz Gaszta Wicestarosta odpowiedział radnemu Knopowi, że w chwili 

obecnej nie ma tak dużo środków w rezerwie. Natomiast po rozliczeniu kosztów budowy 

dróg mogą pozostać środki, które po rozważeniu będzie można przeznaczyć na drogi  

w miastach. Radnemu M. Odynieckiemu odpowiedział, że po uzyskaniu analizy prawnej 

zarząd podejmie stosowną decyzję. 

Pan Dariusz Kuczmarski Etatowy Członek Zarządu powiedział, że on wraz  

z Sekretarzem Powiatu i Dyrektorem Zarządu Dróg zrobią wizję lokalną dróg powiatowych 

w miastach. 
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Ad.23. 

 Radny Roman Knop nawiązał do sytuacji OPAT. Powiedział, że od 10 lat wiemy, 

 że problem obciążonych rumskich ulic można rozwiązać tylko poprzez budowę OPAT. 

Przed kilku laty udało się zjednoczyć kilkanaście samorządów do podjęcia wspólnych 

działań na rzecz budowy OPAT. Zasadniczą barierą, która w/g samorządowców 

uniemożliwiała przyspieszenie prac związanych z OPAT  był stanowczy sprzeciw GDDiK 

o zaliczeniu drogi OPAT do kategorii dróg krajowych, dla której priorytetem miała być 

tzw. trasa kaszubska. W/w samorządy zawarły porozumienie o przeznaczeniu ze swoich 

budżetów środki na realizację dokumentacji i upoważnili Gminę Gdynię   

do przeprowadzenia całej procedury z tym związanej  i to toczy się dobrze, trwają właśnie 

konsultacje społeczne . 

W między czasie nastąpiła zmiana rządu i  nowy minister infrastruktury Pan Cezary 

Grabarczyk  podjął decyzję stwierdzającą, że OPAT to problem lokalny. Radny powiedział, 

że  nie wypowiada się na temat zasadności budowy TK  ale stwierdził, że wie na pewno,  

że w niewielkim stopniu wpłynie ona na sytuację komunikacyjną w Rumi .A skutek decyzji 

jest taki, że odcinek z Bojana do Osowej już ma status drogi krajowej, natomiast droga  

Nr 6 na odcinku od obwodnicy w Gdyni do Bożego Pola stanie się drogą o statusie 

lokalnym - takie informacje otrzymały już niektóre samorządy. Radny przypomniał, że już 

kilkakrotnie w interpelacjach zabierał głos w tej sprawie, a na ostatniej sesji Rady Powiatu 

zapowiedział, że na każdej sesji będę zadawał pytanie związane z OPAT. Jego zdaniem 

OPAT  musi, ze względu na swój charakter, uzyskać status drogi krajowej i wsparcie 

finansowe z budżetu centralnego. Na zakończenie stwierdził, że jedynie  założenie 

stowarzyszenia może skutecznie wesprzeć decyzje tak potrzebne całej społeczności 

lokalnej . Dalsze czekanie może mieć daleko idące konsekwencje w dłuższej perspektywie 

czasowej . 

 

Ad.23. 

Po czym Przewodniczący Rady pan Wiesław Szczygieł dokonał zamknięcia XXVIII 

Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 

 

 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności Radnych na XXVIII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego  

III kadencji. 

2. Lista zaproszonych gości na XXVIII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego  

III kadencji. 

3. Interpelacja Radnego Romana Knopa. 

4. Sprawozdania z działalności w 2008 r. komisji stałych Rady oraz ich planów pracy na 

rok 2009 

 

 

       Posiedzeniu przewodniczył: 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 

 

        Wiesław Szczygieł 
Protokołowała: Alicja Bartosiak 


